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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 14 noiembrie 2019, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 

      La orele 14,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 

Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 

consilieri judeţeni sunt prezenţi 26, absentând doamna Vicepreședinte Brătulescu 

Simona Mihaela și domnii consilieri judeţeni Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard 

Ștefan, Drăguțoiu Dan, Manole Marius, Nae Eugen, Ștefan Adrian, Tică Manuel 

și Vasilescu Victor Gabriel, deci şedinţa este statutară.   

  La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 

din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 

subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 

Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcția 

Economică, dra Tache Andreea, arhitect șef Direcția Amenajarea Teritoriului și 

Urbanism, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Cultură  

Învăţământ Turism, dl Stoicea Alin, director executiv Direcția Tehnică, dl 

Macovei Adrian, director executiv DGASPC Argeș, dl Nedelescu Costel, 

consilier Preşedinte, dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Județean 

Argeș. 

 

 

 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, avem cvorum și o ordine de zi 

deja anunțată. Este vorba de urgența privind bugetul de venituri și cheltuieli. 

Dacă pe ordinea de zi există puncte de vedere. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion – Domnule Președinte, în numele grupului PSD 

din consiliul județean, propun introducerea pe ordinea de zi a proiectului de 

hotărâre privind eliberarea din funcție a Președintelui consiliului județean 

Constantin Dan Manu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Este și dorința mea și mă 

bucur că-mi faceți o asemenea surpriză. Alte întrebări? Dacă nu, cu acest punct 

2 privind actualizarea ordinii de zi...  
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Dl consilier județean Alecsei Gheorghe – Domnule Președinte, o întrebare, asta 

este o ședință extraordinară, asta este ceva extraordinar? Extraordinar era data 

trecută. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ședința extraordinară este prima ședința 

când ne vedem în plen după eliberarea mea din funcție, art. 129 de rândul trecut. 

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion - Domnule coleg, excepțională este solicitarea 

dumneavoastră și prin urmare acceptăm ideea de excepțional. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cu această propunere venită, o supun la 

vot cu cele două proiecte de hotărâre. Cine este pentru? Mulțumesc. Cine se 

abține? Cine este  împotrivă? Mulțumesc. 

 

 

-I- 

       Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiectul de hotărâre privind 

actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pe anul 2019. - 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Pe fond, este vorba de regimul de urgență generat de posibilitatea ca 

DGASPC-ul să poată beneficia de mai multe mașini de transport absolut 

necesare și centrelor aflate în subordinea lor.  

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este  

pentru?  Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 229. 

 

                                                        - II  - 

 

       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiectului de hotărâre privind 

eliberarea din funcție a Președintelui consiliului județean Constantin Dan Manu.   

- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
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Domnule Secretar, vă rog! 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Domnule Președinte, având în 

vedere dispozițiile art. 182, precum și ale art. 136, 138, 139, 196, 197 și 199 

din Codul Administrativ, precum și dispozițiile art. 101 din Legea 215/2001 

privind Administrația Publică Locală, vă propun retransmiterea în vederea 

reexaminării către inițiator și către compartimentul de specialitate al 

proiectului de hotărâre privind eliberarea din funcția președintelui consiliului 

județean în vederea punerii de acord a prevederilor art 2. din proiectul de 

hotărâre cu dispozițiile art. 192 din Codul Administrativ, referitoare la 

exercitarea temporară a atribuțiilor președintelui consiliului județean sau cu 

dispozitiile art. 101 din Legea 215/2001 cu referire la alegerea unui nou 

președinte de ședința. Având în vedere faptul că acest proiect de hotărâre este 

amânat din ședința anterioară și ținând cont de faptul că proiectul de hotărâre 

este însoțit de toate documentele necesare și având în vedere că exercitatea 

votului este secretă, reexaminarea este condiționată de comunicarea și 

producerea efectelor juridice după comunicare. Propunerea este de trimite la 

reexaminare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Această recomandare temeinic legală 

prezentat de secretarul general, v-o supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulțumesc. Cine se abține? Cine este împotrivă?  

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Președinte, domnule secretar, 

aceeași situație era și în ședința ordinară. Domnule Președinte, putem vorbi 

sau vorbiți numai dumneavoastră. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am supus spre vot, eu prezint.  

Dl consilier județean Tudor Mihail - Putem avea discutii sau ... 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - Înainte de a vota, nu putem vorbi? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Discuția s-a derulat cât am vrut și cât 

ați vrut pe procedură în ședința precedentă.  

Dl consilier județean Tudor Mihail – Pai nu, a apărut o altă procedură, veniți 

cu altă procedură acum. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  – Aici se discută altceva. 
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Dl consilier județean Bănică Gheorghe – De ce pe ordinea de zi a comisiilor 

n-a fost pus acest punct de ordine de zi? De ce? L-a ședințele de comisii. La 

ședințele de comisii n-a existat acest punct. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Domnule Secretar? 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Așa cum am precizat, acest 

proiect de hotărâre este amânat din ședința anterioară. 

Dl consilier județean Bănică Gheorghe – O ședință ordinară pentru o altă 

ședință ordinară, domnule secretar. Nu amestecați lucrurile. Ați făcut 

convocare pe un anumit punct al ordinii de zi, nu băgați în plus dacă nu s-a 

discutat în comisii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Domnule consilier, ascultați și după 

aceea vă dau cuvântul. 

Dl consilier județean Bănică Gheorghe - Păi să mă asculte dânsul pe mine, că 

eu eram la rând să vorbesc, dânsul a intervenit peste mine, puteți să explicați 

cât vreți, oricum este o șmecherie, asa cum ați plecat din ședință când trebuia 

să votăm, acum vă băgați peste rând. 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Dacă îmi permiteți să răspund, 

așa cum v-am precizat de la început, este vorba de o suplimentare a ordinii de 

zi, cu un proiect de hotărâre care a fost amânat și care a trecut prin toate 

comisiile de specialitate.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Și comentarii în plen, în ședința 

ordinară de ședința trecută. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Secretar, în primul și-n primul 

rând că ordinea de zi nu putea să fie completată, există niște condiții clare în 

Ordonanța 57, Codul Administrativ, cu proiectele care pot fi introduse în 

mod excepțional pe ordinea de zi. În al doilea rând, dumneavoastră faceți 

referire acum la art. 2 din proiectul de hotărâre inițiat de noi, care prevedea 

că atribuțiile Președintelui consiliului județean, să fie preluate de doamna 

vicepreședinte. De ce nu ați spus acest lucru și la precedenta ședință? Pentru 

că dacă vreți, vă aduc aminte că proiectul de hotărâre prin care am stabilit că 

în cazul lipsei Președintelui, altcineva îi ține locul, alt vicepreședinte, era 

adoptat. În al doilea rând, al treilea rând, al patrulea rând și al cincelea rând, 

este vorba de cu totul altceva, faptul că în absența, acolo se prevede că în 

absența Președintelui apoi am desemnat un primvicepreședinte care să îi țină 
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locul este una, un vicepreședinte sau un consilier să îi țină locul în absența și 

a celorlalți doi. Ideea acestui proiect de hotărâre este că noi venim și spunem 

,,domne este demis” , deci nu lipsește Președintele consiliului județean, 

Președintele consiliului județean este demis și tot consiliul județean prin 

hotărâre stabilește că nu domnul Mînzînă ci doamna Brătulescu îi ține locul. 

Ceea ce spuneți dumneavoastră nu stă în picioare, vă rog să mă iertați. Deci 

din acest punct de vedere eu cred că nu are rost să discutăm. Dumneavoastră 

ce vreți de fapt? Care este ... 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Să-mi spuneți când ați terminat 

alocuțiunea. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Vreau să-mi răspundă domnul secretar 

la aceste lucruri. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog! 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Dumneavoastră vorbiți de 

două situații distincte, unu, în ședința anterioară a fost amânat  acest proiect, 

nu a fost supus votului, procedura de retrimitere la inițiator este o altă 

procedură. Vorbeați de faptul că a fost desemnat domnul vicepreședinte 

Mînzînă în ședința anterioară, vă reamintesc faptul că desemnarea domnului 

vicepreședinte Mînzînă se referea la conducerea ședințelor consiliului 

județean, care este o teză distinctă raportat la art. 191 din Codul 

Administrativ, față de art. 182 din același Cod Administrativ. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Secretar, mai spuneți o dată 

motivele pentru care îl trimiteți, că acolo vă duceți. 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Vi le-am menționat. 

Dl consilier județean Tudor Mihail - Care sunt motivele? Mai spuneți o dată, 

motivul unu și motivul doi.  

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Punerea de acord a art. 2 din 

proiectul de hotărâre. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Care ce spune, să o luăm așa, art. 2 

spune că după demiterea președintelui consiliului județean prin acest proiect 

de hotărâre cineva îi ține locul, da?  
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Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Formularea dumneavoastră 

era ,, îndeplinește atribuțiile”. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Exact. Vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Tudor Mihail – E absurd ce spuneți. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Din punctul dumneavoastră de vedere. 

Îl supun la vot. Cine este pentru?  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  – Domnule Președinte, m-am înscris 

la cuvânt, vă rog frumos,  domnule Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cine se abține? Cine este împotrivă?  

Proiectul de hotărâre cu votul a 20 (douăzeci)  de consilieri ,,pentru” și 6        

( șase ) voturi ,,împotrivă”, a fost retransmis în vederea reexaminării la 

inițiatori și la compartimentul de specialitate. 

     Vă mulțumesc. Ședința s-a încheiat. O zi bună. 

                

     Şedinţa s-a încheiat la ora 14.15.   

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 

 


